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Abstract (en)
A spinning ring (1) of a ring spinning machine having an oblique flange (11) is designed so that the running surface (13) has, on the inside of the
spinning ring, a radius (R2) of approximately 25 mm which merges into a radius (R1) amounting to at least 1 mm at the point of the smallest inside
diameter (D) of the spinning ring (1). The bead (12%) on the running part (12) of the spinning ring (1) has a height (H) which is at most 1/3 greater
than the thickness (K) of the bead. Travellers having small outer dimensions can thereby be used, with the result that a greater wire thickness of the
traveller material can be selected, as a consequence of which the service life of the traveller in the ring spinning machine is increased substantially
in comparison with the state of the art. The radius (R1), large in comparison with the state of the art, and the comparatively small radius (R2) lead
to an approximately constant surface pressure between the ring traveller and spinning ring and allow stable running during the spinning process.
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Abstract (de)
Ein Spinnring (1) einer Ringspinnmaschine mit einem Schrägflansch (11) ist so gestaltet, dass die Lauffläche (13) auf der Innenseite des
Spinnringes einen Radius (R2) von ca. 25 mm aufweist, der in einen Radius (R1) übergeht, welcher an der Stelle des kleinsten Innendurchmessers
(D) des Spinnringes (1) wenigstens 1 mm beträgt. Der Wulst (12') an der Laufpartie (12) des Spinnringes (1) hat eine Höhe (H), die höchstens 1/3
grösser als die Dicke (K) des Wulstes ist. Dadurch können Läufer mit geringem Aussenabmessungen verwendet werden, wodurch eine grössere
Drahtdicke des Läufermaterials gewählt werden kann, wodurch die Standzeit des Läufers in der Ringspinnmaschine gegenüber dem Stand der
Technik wesentlich erhöht ist. Der im Vergleich zum Stand der Technik grosse Radius (R1) und der vergleichsweise kleine Radius (R2) führen zu
annähernd konstanter Flächenpressung zwischen Ringläufer und Spinnring und ermöglichen einen stabilen Lauf während des Spinnprozesses.
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